
Referat frå styremøte 20082019 
 
Møtt: Morten, Ørjan, Harald, Svein Erik, Sigurd 
Referent: Sigurd 
 
Sakliste: 

1. Godkjenne forrige referat fra 20.mai 
2. Økonomi. Er Halsnøy-turen i orden m/økonomi osv. ?  
3. Er nytt styre oppdatert i Brønnøysund . Endring av roller i Brønnøysund. 
4. Turneringsleder og registrere ratet høst-turnering (minst 2 uker før). Hvem ? 
5. Spilleplan for høsten (Alternativ fra Molde sjakklubb ?) 
6. Torsdags-aktiviteter ? 
7. Eventuelt 

Ørjan: Kortere betenkningstid, T-skjorter ? 
Nytt meny-punkt om å Bli_medlem ? 
 
Sak 1. Godkjenne referat frå 20 mai 
 
Referatet vart godkjent. 
 
Sak 2. Økonomi 
 
Alle utgiftene har vore som venta. Dersom ikkje rekneskapen for 2018 vert revidert innan 
september prøver vi å finne ny revisor, undersøker då om Einar kan gjere jobben om ikkje Rolf 
kan. 
 
Sak 3. Brønnøysund-registeret 
 
Oppdatert med det nye styret, men adressa må endrast. Det er unødvendig med signaturrett, og 
det vil bli fjerna. 
 
Sak 4. Administrasjon av haustturneringa 
 
Ørjan og Sigurd deler på ansvaret. Sigurd melder turneringa inn til Forbundet. Svein Erik sjekkar 
kven i Forbundet som kan hjelpe oss i tilfelle fingertrøbbel. 
 
Sak 5. Speleplan for hausten 
 
Ulike format vart diskutert, mange klubbar alternerer mellom langsjakk,hurtigsjakk og lynsjakk 
på sin vekentlege klubbkveld. Styret landa på at det formatet vi har hatt tidlegare høver best for 
oss, med først to hurtigsjakkveldar, deretter langsjakkturnering og avslutning med to 
hurtigsjakkveldar. Detaljert speleplan på klubbsida. 

https://w2.brreg.no/enhet/sok/detalj.jsp?orgnr=818702922


 
Sak 6. Torsdagsaktivitetar 
 
Ulike format for eventuelle torsdagsaktivitetar vart diskutert, vi bestemmer dette nærare etter 
første hurtigsjakkturnering. Då vi ser kven vil vil ha med oss utover hausten, og vi loddar 
stemninga. 
 
Sak 7. Eventuelt 
 
Diskusjon, ingen vedtak. 
 


